
Osnovna iola Spodnja ldrija

5olska ulica 9

5281 Spodnja ldrija

Datum: L6.'l-.2022

Stev. : 9OOO -3 -2OZL / 22 -2

ZAPISNIK

10. seje sveta 5ole, ki je potekala 12. L. ZO22 od 18.30 ure v spletnem okolju MS Teams.

Prisotni:

Urika Lahajnar Ubajiogu (predmetna stopnja), Maja Vegelj (podruinidna 5ola), Petra Brus
(predstavnica stariev), Marko Fink (podaljSano bivanje), lrma 5travs Kostrica (razredna stopnja), Jure

Vonfina (predstavnik stariev), Adrijana Erjavec (predstavnica obaine), Vanja Je: Strel (predstavnica

obdine), Milena Burnik (predstavnica obdine), Janja Habe (ravnateljica)

Oprovikno odsotni: SneZana Leban (tehnidno osebje), Janja Seljak (predstavnica starlev)

Drugo: /

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepdnosti in potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika devete seje

3. Cenik !olske prehrane
4. Predlogi in pobude dlanov sveta

K1

Predsednica sveta iole pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepinost sveta Sole

Sklep: Dnevni red je soglasno potrjen s strani vseh prisotnih alanov.

K2

Pripomb na zapisnik ni bilo.
Sklep: Zapisnik prejinje seje je soglasno potrjen

K3

Predsednica povzame potek in vsebino komunikacije izmenjane z vodstvom Vrtca ldrija in Obtine ldrija
v vmesnem iasu, vsi dopisi, ki so prispeli, so bili flanom sveta tudi posredovaniv vednost. Prav tako pa

so predstavniki obeh institucij v vmesnem dasu komunicirali z ravnateljico 5ole, ki predstavi glavne

argumente z njihove strani. Obdina ldrija meni, da na nobeni strani ni napak, izradun stroskov na Solski



stranije pravilen, Vrtec ldrija trenutno lahko iele oceni stro5ke in posledidno ceno obrokov za naSe

odjemalce, za ublaiitev situacije naj se del Solskih stroikov krije iz sredstev, namenjenih materialnim
stroSkom delovanja zavoda. Vodstvo Vrtca ldrija pa vztraja, da cene obrokov ne morejo bitivzrok za

odlog podpisa pogodbe, ker njihov svet zavoda je cene potrdil in so take, kot so.
Pove 5e, da.je situacija zaradi trenutnega stanja s Covid-1g in odsotnosti udencev oz. odjavljenimi
obroki ie nekoliko teija oz. nepredvidljiva.
Predsednica opozori ie na to, da sta zaradi predhodnega sklepa, da se pogodba ne podpiSe in raduni ne
poravnajo, najverjetneje zdaj ie dva nepladana raauna iz Vrtca. Ravnateljica dopolni 5e z dejstvom, da
je zaradi zadetka novega koledarskega leta pred vrati tudi obveznost priprave letnih porodil, bilanc,
novega finandnega natrta poslovanja zavoda. Tudi zato je treba zadevi na nek natin priti do dna.
Predsednica nato odpre razpravo.
Ga. Brus meni, da novih cen ne gre kar tako potrditi.Sola je na podrodju cen ie odstopila od
predhodno pridobljenega dobidka in iiie 5e dodatne reiitve, kako svoj delei zniiati, na deleiu cene s
strani Vrtca pa se 5e ni nid premaknilo in cene bodo v vsakem primeru 5e vedno viije kot drugod. Ker
ne vemo, kako bodo reagirali starii, ki imajo svoje otroke prijavljene na 5olsko prehrano, meni, da jih je
treba najprej obvestiti o tem, da se pripravlja podraZitev. Zdajje teiava z odjavami zaradi karanten,
potem se zna zgoditi veije itevilo odjav obrokov zaradi previsokih cen. Lahko pa se posledidno 5e

zgodi, da upade potreba po Stevilu zaposlenih v kuhinji. Nepladani ratuni nimajo nobene zavezujode
osnove, ker ni pogodbe. ee se ratune zdaj plaia, potem iola pravzaprav sprejme njihove pogoje.
Zanima.io, de se je kak prejet radun zavrnilo. Ga. Habe pove, da je 5ola prejela stiri raaune, prva dva sta
pladana, dva zda.i dakata. Doda ie to, da ji je ravnateljica vrtca ie poslala dopis, da je Sola dolina
poravnati radune, glede na to da koristi storitve vrtca. Ga. Brus meni, da ne sme iti za merjenje modi
vodij zavodov, temvea se ukvarjamo z dobrobitom na5ih udencev. Pove, da v primeru glasovanja o
poviSanju cen zagotovo ne bo glasovala za. Ga. Habe potrdi, da gre za razlidna stalilaa, ne pa za

tekmovanje med ravnateljica ma.

G. Vondina se pridruii mnenju gospe Brus, tudi sam pove, da za poviiane cene ne bo glasoval, de bo do
glasovanja priilo. Ga pa zanima, katere moinosti sploh imamo, ker nekako bo treba zadevo razreliti.
Ga. Lahajnar pove, da sta 'odprti'dve temi, prva je nepodpisana pogodba z Vrtcem ldrija, druga pa

viSina cen obrokov za odjemalci v soli, razreliti je treba obe.
Ga. Brus meni, da sta obe temi zelo povezani. Lahko se odloaimo za nek delei poviSanja cen, a tudi ta
mora temeljiti na nekih izradunih, ki pa jih s strani vrtca nimmo. Predlaga, da se vseeno povabi na sejo
predstavnike vrtca in obdinske uprave, da se lahko z njimi pogovorimo v iivo in jim zastavimo
vpra5anja, s katerimi se ukvarjamo.
Ga. Burnik meni, da je nujno, da imajo ufenci tako obroke kot tudicene obrokov po razliinih Solah
primerljive. Ni prav in ne sprejemljivo, da imajo zaradi nove kuhinje tudi otroci v vrtcu in Soli visje cene
obrokov in starii viije raaune. Zanima jo, zakaj ne bi obdina pokrila razlike v ceni, zato podpira predlog,
da se predstavnike obeh institucij povabi in zahteva odgovore.
G. Fink poudari, da moramo v tem trenutku izhajati iz trenutne cene obrokov. Cena obrokov na Soli je
ie sedaj viSja od cen obrokov v drugih Solah v obdini zato dodatno visanje cen ni primerno. Predvideva
se tudi, da se bodo zviiale dobavne cene surovin. Ker ne vemo kdaj in koliko, tega poviianja v tem
trenutku ne moremo upoitevati pri izradunu cene obrokov. Obtina je kot ustanoviteljica obeh zavodov
tista, kije dolotila razmerja med zavodoma. lzraiuni kaZejo, da bi ob nespremenjenih cenah obrokov in

stro(kih, kijih prikazuje vrtec, nastajala izguba. To izgubo pa naj bi, po predlogu obdine, krila Sola iz

materialnih stroikov 5ole. Sredstva za kritje nastale razlike je potrebno poiskati drugje, v obdinskem
proraiunu. Prav tako razlike, ki nastane med sedanjimi cenami na eni strani v primerjavi s stroSki, kijih
ima 5ola, skupaj s ceno, kijo je doloail vrtec, ne moremo prevaliti na pleda odjemalcev hrane na 5oli.
Ga. Vegelj meni, da podpis pogodbe take kot je lahko v prihodnje 5e dodatno zakomplicira razmerja
med zavodoma in pogoje za starSe oz. udence.

G. Fink poudari, da se take pogodbe ne sme podpisati.
Ga. Erjavec meni, da je ta razprava veliko prepozna. Sola bi morala pogodbo imeti podpisano pred

zaietkom Solskega leta. Teiko je zdaj odgovornost prena5ati na obfino, ker nima velike vloge pri tem.
5i pa ieli videti natantnejie izradune s strani vrtca, ker tako postavljene cene bi lahko bile potemtakem



dolotene ie poleti. Sploh pa pri omembi moinosti, da se bodo cene na podlagi naknadnih izradunov
bodisi viSje bodisi niije od sedaj dolodeni, ni nobenega zagotovila za stabilnost.
Ga. Brus oporeka mnenju, da ima obdina pri tem 5e najmanjSo vlogo. lz razpoloiljivih dopisov in
omenjanih primerov dobre prakse je razvidnih vei dejavnikov. de se za eno lokacijo smatra nekaj kot
primer dobre prakse, se tega ne da kar prenasati na druge primere. ee se ravnateljica vrtca ne iuti
dolina razlagati kalkulacij, razume, a cene prehrane potrjuje svet zavoda, ki pa se odloaa na osnovi
izraiunov, brez teh pa mi ne moremo odloaati, saj nismo zgolj glasovalni stroj. lzrazi strinjanje s

stalisdem g. Finka, naj obdina poi5te sredstva za kritje razlike. Obdina odgovarja za dolgove zavodov,
katerih ustanoviteljica je. Ker Sola ne more vrtcu pladevati tako visokih zneskov, naj razliko, ki nastane
med prejetimi pladili od odjemalcev po starih cenah in na novo dolodenimi stroiki, krije obdinski
prorafun-
G. Fink opozori 5e na moinost kalkulacije, ki bo mogode ie vi5ja kot so dolodene cene trenutno. Kaj

bomo storili potem? V vsakem primeru je nujno vkljuaiti tudi ustanovitelja, da se razpravlja tudi o teh
zadevah.
Ga. Habe pove, da je ie maja zaiela opozarjati na nujnost sestavitve pogodbe glede delovanja kuhinje.
Sestankov pa je bilo na to temo zelo malo. Vzvodov za resno zahtevo po pogodbi ni imela, vse se je
samo odmikalo v jesen. Tudi omembe prlmerov z drugih 5ol kot primerov dobre prakse ne gre jemati
kot take. V praksi namred vedinoma to niso bile dobre prakse, teprav so kot take predstavljane. Tudi
kalkulacije v teh primerih ne obstajajo, kolikor je njej znano. Sola mora za svoje zaposlene v kuhinji za

plate zagotavljati sredstva, kar krijejo cene kosil udencev in zaposlenih. V vsakem primeru moramo
prifakovati, da minus iz poslovanja ne bo majhen, tudide bo obdinski proradun kril ta sredstva.
Nateloma pa naj bi Solska kuhinja poslovala s pozitivno nidlo, namen kuhinje ni ustvarjati dobiaek.
Ga. Erjavec meni, da to lahko re5i situacijo zgolj kratkorodno, de sploh. Ni pa dutila pripravljenosti k

sprejemanju kompromisov s strani vrtca.
Ga. Brus se ne strinja s predstavl.ianimi primeri dobre prakse, ker kot svet zavoda na to nimamo
nobenega vpliva. Kar se tide kalkulacij, meni, da se tudi mi ne bi pretirano ukvarjali s cenami in
kalkulacijami, de ne bi ilo za tako veliko podraiitev kondnih cen. Prav tako meni, da bo trenutno stanje
vodstvo obiine nekoliko motiviralo k akciji, saj gotovo ne bodo ieleli pokrivati nastalih dolgov. Naj,
recimo, iupan obrazloii obdanom, zakaj je priSlo do tako visokih cen v Spodnji ldriji. Tudi gostilniiar, ko
obnavlja svojo kuhinjo, fe :eli obdriati stranke, na raiun investicije ne bo v nebo viial cen.
G. Vondina se strinja s prej povedanim, naj se pogodbo podpiie po starih cenah, razliko pa naj potem
krije proraaun obaine.
Ga. Lahajnar ponovi, da gre za razliko. Eno so kondne cene za udence, drugo so cene, navedene v
pogodbi s strani Vrtca ldrija. Lahko sklenemo, da kontnih cen ne poviSamo in posledidno z zavestjo, da

bo zavod prikazoval izgubo na podrodju Solske prehrane. To izkazuje letno poslovno porotilo, ki bo za

leto 2021 na voljo kmalu. Druga zadeva pa je pogodba z Vrtcem kot dobaviteljem prehrane in

lastnikom kuhinje. Oditno je, da ima zavod kritje tudi s strani obainske uprave, tako da je teiko
pridakovati, da bomo s svojo zahtevo po razlagi strukture cen v predlagani pogodbi kaj dosegli.
G. Fink ugotavlja, da bomo glede na predlog s strani obdine v minusu samo na soli. Dilema je samo v
tem, ali bomo zvi5ali cene, s dimer se ne strinjamo. ee cen ne povi5amo, bomo prikazovali izgubo, zato
vztrajamo na pobudi, da razliko, ki bo nastajala, krije obdina. Tako mora biti potem tudisestavljena
pogodba med iolo in vrtcem, pri aemer mora biti vkljufena tudi obaina.
Ga. Habe pove, da pogodba ni tripartitna, Obaina ldrija v tem razmerju sploh ni vkljudena. Doda 5e, da

v obdobju Covid-lg poslovanje kuhinj v Solah in vrtcih prikazuje izgube. Ob koncu leta v tem primeru
lahko od obdine zaradi minusa iz poslovanja zaradi Covid-L9 zahtevamo kritje izgube. Nekatere obdine
tovrstne prese:ke odhod kov pokrivajo.
Ga. Lahajnar doda, da strosek zaposlenih v naSem delu izdatkov od skupnega zneska 49 tisoaakov
obsega kar 42 tisod evrov,6esar pa na podrotje materialnih stroikov ne moremo knjiiiti. Realno

materialnih stroikov je pri naSem deleiu pravzaprav relativno malo.
Ga. JeZ Strel v zadevi vidi dolgoroien problem, de se zadeve ne bo reiilo zdaj. Meni, da je pravilno, da

tudi Vrtec ldrija pri viiini cen 5e poiste manevrski prostor in jih zniia.



Ga. Brus jipritrdi, sajje jasno, da cena nipostavljena na izradunih, kibi bilipredstavljeni. Zato je
primerno pridakovati, da se s cenami pribliiajo vrednostim, ki v kondni fazi ustrezajo tudi 5oli, da bi Sola

lahko obdrZala cene dim bliije dosedanjim.
G. Fink doda 5e, da naj zavod pri tem ne bi ustvarjal izgube. Ga. Brus pritrdi, da je ieleni cilj tak.
Ga. Erjavec pove, da je v primeru odsotnosti otroka iz vrtca razlika na plaiilnem nalogu po odbitku
stro5ka prehrane, ki ni bila kori5dena, minimalna. Meni, da se bo vsak star5 vpra5al, od kod torej tako
visoke cene hrane na 5oli. Zato je treba razjasniti, od kod take cene in bi bilo prav, da se predstavnike
obeh institucij povabi na sejo zavoda.
Ga. Jei Strel se strinja, da je treba razjasniti ta vpraSanja.
Ga. Lahajnar se vpraSa, kaj de se potem ne bodo odzvali.
Ga. Erjavec podvomi, da bido tega iz osnovne poslovne etike lahko priSlo.

G. Fink vpraBa, ali je bil obiinski svet o tej zadevi ie kaj obve5den. ee mogode ne bi bilo odziva na
povabilo omenjenih na na5o sejo, bibilo potem na mestu zadevo posredovatina viSjo instanco, kergre
za obtinsko zadevo. ee druge poti ne bo, predlaga, da se zadevo re5uje dalje tako.
Ga. Brus meni, da v primeru najslabSega scenarija lahko mislimo tudi v to smer. Zagovarja pristop, da
se do nadaljnjega informacij ne Siri izven naiega kroga, de pa bi priSlo do ignorance s strani
povabljenih, pa ne bo ostalo drugega kot pristopiti preko objave v javnih obdilih. Sicer pa izrazi dvom,
da bi vodstvo obdine dopustilo, da se v javnosti zaradi njihove neaktivnosti zadne razpredati o viSini cen
prehrane na Soli v kraju.
Ga. Lahajnar predlaga, da se v roku tedna dni sklide 5e eno sejo sveta zavoda in povabi predstavnike
obdine ter vrtca, na katerijim postavimo konkretna vpraSanja. elani predlog potrdijo.

Sklep: Zupana, ravnateljico Vrtca ldrija in svetovalko za druZbene dejavnostise povabi na sejo sveta
zavoda, ki bo v detrtek, 20. januarja 2022 ob 18. uri. Na seji bomo omenjenim predstavili odprta
vpraianja na temo organizacije in financiranja Solske prehrane.
Sklep je bil soglasno potrjen.

K4

Pod todko razno ni bilo predlogov

Predsednica sveta se vsem zahvali za aktivno sodelovanje na seji

Seja se je zakljudila ob 19.15.
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